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Møde dato 

25. marts 2021 

Mødested 

Personalerum  

Møde tidspunkt 

Kl. 17.00 - 19.00 

Møde nr. 1 

 

Møde mellem/i 

Skolebestyrelsen 

Deltagere 

Anne Mette Holbeck, Jimmy Kristensen, Heidi Hansen, Naja Grubach, Birgit Hjort Christoffersen, Louise 

Weiss Brøndum Aamand, Maj-Britt Rottenborg Lauritzen, Henrik B. Lauridsen og Suzanne H. Michelsen. 

Fraværende 

Diana uden afbud. Jimmi kom senere. 
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Referat og bilagsoversigt 

 

1. Nyt fra formanden  

Intet nyt. Dog et ønske om forsigtighed når folk kører til og fra skole –og Børnehus. Der er meget 

trafik om morgenen og det opleves at folk kører stærkt. Henrik laver et udkast til en skrivelse til 

forvaltningen som et ønske fra bestyrelsen. 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

Vi er fortsat godt i gang. Der er lavet Corona skema, hvilket har givet en mere sammenhængende 

dag for både børn og voksne. Nogle har gode erfaringer hermed. Det kunne måske føre til nye 

overvejelser for at tilrettelæggelse af skema for det nye skoleår. Både forældre og børn har tacklet 

situationen super godt og kommunikationen til forældrene har været god.  

Heidi tilføjer: at hendes dreng har nydt, at det har været de sammen voksne dagen igennem. 

Vi er kommet godt i gang, der er fortsat Corona restriktioner. Børnene holder også fast i reglerne, med 

hjælp fra medarbejderne. Der har været afholdt en del forældremøder. De nye kollegaer er faldet godt 

til.  De nye børn i Børnehuset er faldet godt. Der er lavet nye navne til de små grupper.  

 

3. Orientering fra ledelsen 

 

a. Årshjul – opsamling på skoleårets bestyrelsesarbejde og forhindringer: Gennemgås af 

Henrik  

b. Coronastatus – Henrik orienterer herom.  

c. Koldingundersøgelsen for elever – Henrik fremlægger Kolding undersøgelsen  

d. Økonomi, herunder brug af ekstratildelt finanslovsmidler – Henrik orienterer herom. 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

e. Legeplads og bevægelse – active floor – ansøgning børnehus – Suzanne fortæller at vi 

har fået indhentet et tilbud og fremviser tegningen over udeområdet/ Legepladsen. Vi 

forventer at indkøbe et active floor til brug for bl.a. undervisningen for børnene. Henrik og 

Suzanne skal op og prøve det af på UC Syd efter påske med 3 medarbejdere.  

Børnehuset slår en barselsvikar op og evt. flere til skoledelen, hvis vi får flere børn. 

f. Re-inklusionsprojekt Slusen – Henrik fortæller om Sluse projektet. Vi arbejder på at få 

lavet et koncept så de børn som vi sluser ud får den hjælp de har behov for.  

g. Skoleårets planlægning – Vi har pt. 94 elever. Der er hovedvisitation 7-9 april, hvor vi 

muligvis kan få 5-8 elever mere. Dermed bliver vi omkring 100 elever. Herefter går 

skolens planlægning i gang til næste skoleår.  

h. Visitation – Se ovenfor. 

i. Brugernævn d. 12-4 – Der er fokus på fælles børn og ungesyn. Vi vil gerne invitere 2. 

repræsentanter med fra bestyrelsen. SU. Senest d. 6. april til Henrik.  

4. Lejrskole i 2021/22 – hvad siger bestyrelsen. Bestyrelsen siger at deres børn savner lejerskolen 

og de oplever at deres børn har gavn heraf.  

5. Punkter til næste gang. 

Forslag:  

Foredrag Mads Marius – Han har kæmpet med angst og forskellige diagnoser. Han er meget på 

de sociale medier og henvender sig til de unge mennesker. Ville være fint at få ham ind og snakke 

til 5-6. klasse og frem. Henrik får kontrakt oplysninger fra Heidi og tager kontakt derigennem.  

 

 


